
Herlev/Hjorten Håndbold  
  

Medlem af DHF, DGI og Herlev Idrætsforening  

    

www.herlevhjorten.dk  

Bestyrelsesmøde 3. marts 2025  

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: -hanne Holm Lautrup, Charlotte Baagø Madsen, Selina Holmer, Jerome Cazal, Carsten Kjeldsen og 

Finn Nørregaard 

Referent: Finn Nørregaard 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her:   
 

Alle  
  

Orientering fra Formanden Der er idrætsforum den 11. marts, hvor ønsker 
skal forsvares. Herlev Kommune har i den 
mellemlægende periode, fra ønsker blev afgivet. 
Haft tid til se på ønsker og prissætte dem. 
 

Jerome  

Orientering fra Kassereren Foreløbig resultat viser et overskud, skal endeligt 
godkendes af revisoren. 
Hanne løb regnskabet igennem, så bestyrelsen er 
orienteret inden generalforsamlingen. 
Regnskab og budget bliver sendt, så bestyrelsen 
kan komme med deres kommentar, til det 
kommende budget. 
 

Hanne 

Diverse punkter vedr. igangværende 

aktiviteter og daglig drift 

 

  

Dato for næste møde 

 

7. april 2025  
Hos Hanne  
 
Accepteret 

 

GF 2025 Indkomne forslag senest 10. marts  
Sandwich / Deadline  
Vedtægtsændring  
Andet  
 
Bestyrelsen kommer med et forslag om at 
nedlægge, medlemsadministratoren som 
værende en fast del af bestyrelsen. Der skal stadig 
være en medlemsadministrator, men behøver ikke 
at være en fast post i bestyrelsen. Således at alle i 
bestyrelsen kan bestride denne post. 
 

Alle 

Trænerkabale Status 
 
Charlotte kom med en gennemgang, af de hold 
hvor vi har lidt udfordringer. 

Finn & Charlotte  



 

AGF Cup  Status 
Antal deltager   
Hoodies 
 
133 Hoodies skal bestilles. 
Alle holdkort er nu udfyldt. 
Vi mangler stadig nogle sponsorer. 
Der tilbydes Hoodies til forældrene, som kan 
købes via vores webshop. 
 

Charlotte  
Hanne  

Motionsdagen Status 
4. juni  
Kenneth fra U13P har meldt sig som frivillig. 
Vi/Kenneth skal finde nogle flere som kan hjælpe. 
Jerome vil kontakte Nick, hvorvidt vi kan bruge 
vores idrætsklasse som undervisere. 
 

Finn 

HIH Håndboldskole  Status 
Tegninger over hvor man skal sove med 
nødudgange, er sendt til Herlev Kommune. 
Håndboldskolen er fastsat til den 15. - 17. august 
 

Charlotte & Finn 
 

Bornholm Retningslinjer 
Fra forbundet gives der et tilskud, pr. dato er det 
3500 kr. Hvad der kommer derudover af udgifter, 
påhviler det enkelte hold. Det vil svarer til at et 
hold skal spille på Lolland eller Nordsjælland, som 
også har udgifter til transport. 
 

Finn 

EVT. 
 

  

Kurser  Holmer tænker på et belønningssystem. 
På årets trænersamtaler, er der gjort reklame for, 
hvor det er oplyst at kurser bliver betalt af 
foreningen. 
3 kurser udløser en bonus (gavekort til Sportyfied) 
på 1000 kr. 
 

Selina 

Kampplanlægning Hvad er planen nu Steen stopper? 
 
Steen stopper efter dette års kampplanlægning, 
hvor han lærer en ny op i faget. 
Jerome vil spørge Kasper Læssøe om han vil tage 
denne opgave. 
 

 

Mål i begge haller Vi har stadig udfordringer med målene i begge 
haller. Der mangler splitter på skift, på alle mål. 
Nettene er gået i stykker i toppen, og bliver 
repareret med tape, dette er ikke holdbart. 
 

Selina 

DGI 
 

Vores foreninger er udvalgt af Herlev Kommune og 
DGI, til at få særlig støtte til børn og unge i Herlev. 

Charlotte 



Vi er endnu ikke blevet kontaktet af Herlev 
Kommune eller DGI. 
 

U9D 
 

Drenge gruppen er fyldt op i øjeblikket, derfor 
optager vi ikke flere drenge i øjeblikket. De sættes 
på venteliste. 
 

Hanne 

Herlev Bogen 
 

Vi deler Herlev Bogen ud igen i år. 
 
Når man påtager sig opgaven at uddele Herlev 
Bogen, påtager man sig også opgaven at finde de 
enkelte adresser. 
Det vil sige sig at man sætter sig ind, i den rute man 
får tildelt. De enkelte hold får penge for opgaven, 
derfor stilles deres også krav til omhyggelighed. 
 

Carsten 

 


